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Protokół nr 36/2021 

z posiedzenia wspólnego Komisji  

odbytego w dniu 22 czerwca 2021  roku 

 

W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji Finansów, Rozwoju Gospodarczego  

i Obszarów Wiejskich oraz członkowie  pozostałych Komisji Rady Miejskiej. 

Nieobecny radny Radosław Andrzejak, Leszek Chałupniczak oraz Damian Florczyk  

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

 

Ponadto w posiedzeniu Komisji uczestniczyli: 

Burmistrz Borku Wlkp. – Marek Rożek 

Skarbnik Gminy – Mirosława Kozłowska 

Nowo wybrany radny – Marcin Jakubiak 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia i ustalenie porządku obrad. 

2. Zaopiniowanie materiałów na sesję.  

3. Wolne głosy i wnioski. 

4.   Zakończenie. 

 

Ad. 1. Otwarcie posiedzenia i ustalenie porządku obrad. 

Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Borku Wlkp.– Tomasz Pawlak, 

przedstawił porządek obrad, który przyjęto bez zmian. 

 

Ad.2. Zaopiniowanie projektów uchwał na XXXI sesję Rady Miejskiej: 

1) zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania 

budżetu za 2020 rok 

Skarbnik Gminy przedstawiła szczegółowo: 

1) Sprawozdanie z wykonania budżetu za rok 2020; 

2) Informację o stanie mienia za 2020 rok; 

3) Sprawozdanie finansowe. 

 

Członkowie Komisji mimo zachęceń Przewodniczącego Rady  do dyskusji, nie zgłosili 

żadnych uwag. 
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Opinia Komisji dotycząca sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania 

budżetu za 2020 rok:  

a) Rewizyjna 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 5 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania.  

b) Oświaty i Spraw Społecznych 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 5 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania.  

c) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich 

Za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 8 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania  

 

2) udzielenia Burmistrzowi absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2020 rok 

Przewodniczący Rady poinformował, że Komisja Rewizyjna odbyła posiedzenie w dniu  

17 maja 2021r., na którym został sporządzony wniosek o udzielenie absolutorium dla 

Burmistrza Borku Wlkp.  

 

Członkowie Komisji nie zgłosili żadnych uwag. 

Opinia Komisji:  

a) Rewizyjna 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 5 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania.  

b) Oświaty i Spraw Społecznych 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 5 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania.  

c) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich 

Za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 8 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania  

 

3) odwołania Skarbnika Gminy Borek Wlkp. 

Burmistrz poinformował, że Pani Mirosława Kozłowska złożyła wniosek w sprawie rozwiązania 

umowy o pracę na stanowisku Skarbnika Gminy na mocy porozumienia stron. 

Powyższe uzasadniła zamiarem przejścia na emeryturę pracowniczą, w związku z uzyskaniem 

uprawnień emerytalnych 

 

Członkowie Komisji nie zgłosili żadnych uwag. 
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Opinia Komisji:  

a) Rewizyjna 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 4 członków Komisji, nikt nie był przeciwny, 1 

radny wstrzymał się od głosowania.  

b) Oświaty i Spraw Społecznych 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 5 członków Komisji, nikt nie był przeciwny  

i nikt nie  wstrzymał się od głosowania.  

c) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich 

Za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 7 członków Komisji, nikt nie był przeciwny, 1 

radny wstrzymał się od głosowania  

 

4) powołania Skarbnika Gminy Borek Wlkp.  

Burmistrz poinformował, że z dniem 16 lipca 2021 r. wnioskuje o  powołanie  Pani Moniki 

Hornickiej na stanowisko Skarbnika Gminy Borek Wlkp. 

Członkowie Komisji nie zgłosili żadnych uwag. 

 

Opinia Komisji:  

a) Rewizyjna 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 5 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania.  

b)  Oświaty i Spraw Społecznych 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 5 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie   wstrzymał się od głosowania.  

c) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich 

Za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 8 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania. 

 

5) zmian budżetu i w budżecie na rok  2021 

Skarbnik Gminy poinformowała, że dokonuje się zwiększenia  planu dochodów:  

• dział 700 zwiększa się dochody o kwotę 6.000 zł. pochodzące z refaktur za media;  

• dział 750 zwiększa się z dochody z rozliczeń z lat ubiegłych ( zwrot VAT z US) w 

kwocie 32.355 zł; 

• dział 756 zwiększa się  dochody o kwotę 23.500 zł wpływy z podatku od spadków i 

darowizn; 
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• dział 851 zwiększa się  dochody o kwotę 3.124 zł środki przeciwdziałania COVID-19 

na transport do punktu szczepień; 

 Dokonuje się następujących zmian w planie wydatków: 

• w rozdziale 60016 zwiększa się wydatki na usługi remontowe na drogach gminnych; 

• w rozdziale 70005 zwiększa się wydatki na  administrowanie wspólnoty mieszkaniowej 

w budynku ul. Droga Lisia 1; 

• w dziale 750 zwiększa się wydatki na wynagrodzenia bezosobowe i pochodne od 

wynagrodzeń; 

• w dziale 851 zwiększa się wydatki na przeciwdziałanie COVID-19; 

• w dziale 900 dokonuje się zmian w planie  wydatków.  

Burmistrz dodał, że od 1 stycznia 2022 r. w budynku gminnym przy ul. Lisiadroga musi być 

wspólnota mieszkaniowa, Gmina nie będzie właścicielem tylko udziałowcem.  

 

Radna Elżbieta Wojciechowska zapytała o wydatki działu 801- wykonanie ogrodzenia terenu 

sportowo – rekreacyjnego,  co to za teren. 

Skarbnik Gminy wyjaśniła, że dotyczy to ogrodzenia przy szkole. 

 

Radna Elżbieta Wojciechowska zapytała czy są zaplanowane środki na boisko do koszykówki. 

Burmistrz poinformował, że taki wniosek  nie wpłynął.  

 

Innych uwag nie zgłoszono. 

Opinia Komisji:  

a) Rewizyjna 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 5 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania.  

b)  Oświaty i Spraw Społecznych 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 5członków Komisji, nikt nie był przeciwny  i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania.  

c) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich 

Za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 8 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania. 
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6) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2021 - 2027 

Uzasadnienie przedstawiła Skarbnik Gminy, informując, że zmiany WPF są 

konsekwencją zmian budżetu i w budżecie. 

 

Członkowie Komisji nie zgłosili żadnych uwag. 

Opinia Komisji:  

a) Rewizyjna 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 5 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania.  

b) Oświaty i Spraw Społecznych 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 5 członków Komisji, nikt nie był przeciwny  

i nikt nie  wstrzymał się od głosowania.  

c) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich 

Za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 8 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania. 

 

7) określenia zasad nabywania, zbywania i obciążania nieruchomości oraz ich 

wydzierżawiania lub wynajmowania na czas oznaczony dłuższy niż 3 lata lub na 

czas nieoznaczony 

 

Burmistrz poinformował, że podjęcie uchwały ma na celu aktualizację przepisów 

miejscowych  

w celu dostosowania do przepisów prawa krajowego wynikających z ustawy z dnia 21 sierpnia 

1997 r. o gospodarce nieruchomościami. 

 

Członkowie Komisji nie zgłosili żadnych uwag. 

Opinia Komisji:  

a) Rewizyjna 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 4 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania (nieobecny radny Michał Dopierała).  

b) Oświaty i Spraw Społecznych 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 5 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie  wstrzymał się od głosowania.  

c) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich 

Za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 7 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania (nieobecny radny j.w.). 



 Str.6 /

8 

 

8) uzupełnienie składu osobowego stałych Komisji Rady Miejskiej Borku Wlkp. 

Inspektor ds. obsługi Rady Miejskiej, Burmistrza oraz kadr – Wiesława Wójcik. 

Poinformowała, że uzupełnienie składu osobowego Komisji wynika z faktu, że radna Róża 

Jędrosz straciła mandat  z chwilę śmierci. 

W związku z powyższym przeprowadzono wybory uzupełniające do Rady Miejskiej Borku 

Wlkp. w okręgu wyborczym Nr 12 w wyniku których radnym został Marcin Jakubiak. Radny 

postanowił o przystąpieniu do prac w Komisji Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów 

Wiejskich oraz Komisji Oświaty i Spraw Społecznych. 

 

Obecny radny Michał Dopierała 

Członkowie Komisji nie zgłosili żadnych uwag. 

Opinia Komisji:  

a) Rewizyjna 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 5 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania.  

b) Oświaty i Spraw Społecznych 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 5 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie  wstrzymał się od głosowania.  

c) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich 

Za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 8 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania. 

 

9) przyjęcia projektu zmian do „Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania 

ścieków na terenie gminy Borek Wlkp.” 

        Burmistrz poinformował, że w związku z ustawą z dnia 13 lutego 2020 r. o zmianie 

ustawy – Prawo budowlane oraz niektórych ustaw wprowadzone zostały istotne zmiany do 

ustawy o zbiorowym zaopatrzeniu w wodę i zbiorowym odprowadzaniu ścieków.  

Zmiany przepisów prawa dotyczą zasad wydawania przez przedsiębiorstwa wodociągowo-

kanalizacyjne  warunków przyłączenia do sieci.  

Ponadto ww. ustawa obliguje rady gmin do dostosowania treści regulaminów dostarczania 

wody i odprowadzania ścieków obowiązujących na obszarze ich właściwości do nowego stanu 

prawnego w czasie 12 miesięcy od dnia jej wejścia w życia. 

Zgodnie z art. 19 ust. 1 ustawy z dnia 7 czerwca 2001 r. o zbiorowym zaopatrzeniu w wodę 

i zbiorowym odprowadzaniu ścieków, rada gminy na podstawie projektów regulaminów 

dostarczania wody i odprowadzania ścieków opracowanych przez przedsiębiorstwa 
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wodociągowo-kanalizacyjne, przygotowuje projekt regulaminu dostarczania wody i 

odprowadzania ścieków oraz przekazuje go do zaopiniowania organowi regulacyjnemu, 

zawiadamiając o tym przedsiębiorstwa wodociągowo-kanalizacyjne. Przepis ten znajduje 

odpowiednie zastosowanie do zmiany regulaminu. 

Zgodnie z art. 27a u.z.z.w., organem regulacyjnym jest dyrektor regionalnego zarządu 

gospodarki wodnej Państwowego Gospodarstwa Wodnego Wody Polskie. 

Z uwagi na powyższe, podjęcie przedmiotowej uchwały jest zasadne. 

 

Członkowie Komisji nie zgłosili żadnych uwag. 

Opinia Komisji:  

a) Rewizyjna 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 5 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania.  

b) Oświaty i Spraw Społecznych 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 5 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania.  

c) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich 

Za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 8 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania. 

 

Ad.3. Wolne głosy i wnioski. 

Radny Piotr Kędzia poinformował, że przejście dla pieszych na ul. Zdzieskiej (przy Restauracji 

RIDA)  oraz na ul. Jaraczewskiej (przy lustrze) są za blisko krzyżówki i stwarzają 

niebezpieczeństwo w ruchu drogowym. 

 

Burmistrz poinformował, że sprawa zostanie zgłoszona do Komisji Bezpieczeństwa. 

 

Następnie Burmistrz przedstawił sprawę wykupu gruntu w Dąbrówce. Wskazany grunt 

Spółdzielnia sprzedała i dała Gminie  w użytkowanie na okres 10 lat, teraz mija ten czas. 

Burmistrz wnioskował do Rady Miejskiej o wyrażenie zgody na wykup wskazanego gruntu. 

 

Radny Michał Dopierała stwierdził, że jeżeli Dąbrówka ma mieć wykupiony grunt  to on 

wnioskuje o boisko dla wsi Skoków. 

Burmistrz wyjaśnił, że w miejscowości Dąbrówka chodzi o infrastrukturę gminną, co uzasadnia 

wykup w/w gruntu. 
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Radna Magdalena Przybylak uważa, że zasadne jest wykupienie wskazanego gruntu w 

Dąbrówce ponieważ jest tam pobudowana scena, grill i huśtawki. 

 

Radni poparli stanowisko Burmistrza w sprawie wykupu użytkowanego gruntu w Dąbrówce. 

 

Ad.4. Zakończenie.  

Wobec realizacji porządku obrad oraz braku innych głosów Przewodniczący Rady Miejskiej  - 

Tomasz Pawlak  zakończył posiedzenie. 

 

 

Protokołowała      Przewodniczący Rady Miejskiej 

 

Wiesława Wójcik                                                      Tomasz Pawlak 


